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Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Csúszik az átadás? Mikor vehetik birtokba a Szegedi Tudományegyetem hallgatói az új
egyetemi könyvtárat?" címmel a Házszabály 91.§-a alapján kérdést kívánok benyújtani, Magyar
Bálint oktatási miniszterhez . A kérdésre adott választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter úr!

A Szegedi Tudományegyetem jelenlegi épületegyüttese eredetileg nem oktatási célzattal épült .
Az 1920-ban Kolozsvárról áttelepülő egyetem elhelyezése számos kényszermegoldással járt .
Ezek egyike az egyetem központi könyvtárának elhelyezése volt, amely az egykori táblabíróság
épületében kapott helyet és jelenleg is itt működik. A Dugonics téren álló, XIX . század végén
emelt épület a következő századvégre meglehetősen korszerűtlenné vált .

Az 1990-es évek végére a már égetővé vált az új könyvtárépület felépítése . Tervek, finanszírozási
elképzelések készültek, 2000-ben kiírásra került az a tervpályázat, amelyben a már nem csupán
egy könyvtárépület, hanem egy többfunkciós épület, a Szegedi Tudományegyetem Tanulmányi
Információs Központja szerepelt .

2001 elején benyújtásra kerültek a tervpályázatok, amelyet a szakértői véleményezés követett . A
tervezési szerződést 2001 . április 3-án írták alá, de még ez évben két alkalommal is áttervezésre
került sor . 2002 március 23-án Pálinkás József oktatási miniszter tette le az épület alapkövét .
Ezután indult csak el a beruházás, amelyet először az előre nem látott technikai problémák, majd
a kormányváltás akasztott meg .

2002 nyarától ismét elindulhattak a gépek az Ady téren és a beruházás egészen 2004 tavaszáig
folyamatosan zajlott. Március végén azonban a média híradásaiból értesülhettünk arról, hogy
leállították a munkálatokat a befejezés előtt álló épületen, mivel a Magyar Államkincstár 2004
januárja óta nem tudta utalni az elvégzett munkáért járó pénzt .

A beruházás leállítását a Draskovics pénzügyminiszter neve által fémjelezett megszorító-
intézkedésekkel hozták összefüggésbe .
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Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy az előzetes terveknek megfelelően folyik-e a beruházás
állami finanszírozása, annak érdekében, hogy a tervezett határidőre befejeződhessen az épület
kivitelezése?

Kérem, válaszával segítse képviselői munkámat!

Budapest, 2004 . április 20.

Tisztelettel :
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